
GRUNDEJERFORENINGEN 
HAVSTOKKEN 

 

 
 

Referat af bestyrelsesmøde d. 16-01-2025 
 

I mødet deltog: Michael Falk (formand), Christian Mogensen (kasserer) og Mads Gildberg (sekretær) 
 

Dagsorden: 

 

1. Planlægning af generalforsamling 
2. Regnskab og budget 2024-2025 

3. Fartbegrænsning på Stokkemarkevej 

4. Opsætning af blind vej skilt 
 

 

Ad pkt. 1 – Planlægning af generalforsamling 

 

Datoen for den ordinære generalforsamling er i år onsdag den 19. februar kl. 19:30. Der er blevet 
bestilt et lokale, og nærmere information vil blive sendt ud ifm. indkaldelsen. 

 

Christian, den nuværende kasserer har tidligere meddelt at han ikke ønsker at genopstille, og der er 
derfor brug for en ny, der vil overtage opgaven. Der vil blive lavet en beskrivelse af hvilke opgaver, 

man skal varetage som kasserer, så man kan få en ide om, hvad det drejer sig om. Interesserede 
opfordres til at henvende sig til bestyrelsen sig inden generalforsamlingen. 

 

Bestyrelsen siger tak til Christian for hans gode indsats som kasserer. 
 

 

Ad pkt. 2 – Regnskab og budget 2024-2025 

 
Bestyrelsen har gennemgået regnskabet for 2024 og budgettet for 2025, og de er begge blevet 

godkendt. De vil blive gennemgået på generalforsamlingen og bliver udsendt ifm. indkaldelsen. 
 

 

Ad pkt. 3 – Fartbegrænsning på Stokkemarkevej 

 
Seneste melding er, at Herlev Kommune har afvist vores ønske om at få malet et skilt på vejen med 

30 km/t. Vi undersøger, hvad der er af andre muligheder. 

 
 

Ad pkt. 4 – Opsætning af blind vej skilt 

 

Ifølge Herlev Kommune, skal et evt. skilt placeres i højre side af vejen ved indkørsel. Vi arbejder 
videre med hvilke muligheder der er. 

 
 

 
 

 

 
 

Mødet blev afviklet hos Mads 
Referent – Mads 
 
Dato for næste bestyrelsesmøde er endnu ikke planlagt. 
 


